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Abstract (en)
A Grob cold-rolling machine, which is known per se, can be taken as a basis, the said machine, as is known, having rolling-head carriers (26) which
can be adjusted towards and away from the workpiece (1, 11, 111) and contain rolling heads (27) which can be driven in rotation. Mounted in the
rolling heads (27) are impact rollers (28) which, as the rolling heads (27) revolve, revolve on a circular path (280) and can perform individual rolling
operations on a workpiece situated on a mandrel (3). In addition, an undriven pressure roller (29) with the ability to rotate freely is mounted on each
of the rolling-head carriers (26) outside the circular path (280) of the impact rollers (28), being mounted on a roller axis (290) parallel to or obliquely
inclined with respect to the mandrel axis (31). The pressure rollers (29) can be used to perform a predominantly axial deformation, after which a
predominantly radial deformation can be carried out by means of the impact rollers (28), the entire operation taking place in the same set-up and
on the same mandrel (3). Economically advantageous manufacture of the workpieces can thereby be achieved (without loss of quality). In fact, an
improvement in quality is possible. <IMAGE>

Abstract (de)
Als Grundlage kann eine an sich bekannte Grobsche Kaltwalzmaschine dienen, welche bekanntlich zu und weg vom Werkstück (1, 11, 111)
stellbare Walzkopfträger (26) mit darin drehbar antreibbaren Walzköpfen (27) hat. In den Walzköpfen (27) sind Schlagwalzen (28) gelagert, die
bei umlaufenden Walzköpfen (27) auf einem Flugkreis (280) umlaufend an einem auf einem Dorn (3) befindlichen Werkstück Einzelwalzvorgänge
durchführen können. Zusätzlich ist an den Walzkopfträgern (26) je eine Drückrolle (29) auf einer zur Dornachse (31) parallelen oder schräg
geneigten Rollenachse (290) antriebslos frei drehbar und ausserhalb des Flugkreises (280) der Schlagwalzen (28) gelagert. Man kann mit den
Drückrollen (29) eine vorwiegend axiale Umformung und danach mit den Schlagwalzen (28) eine vorwiegend radiale Umformung in der gleichen
Aufspannung auf dem gleichen Dorn (3) vornehmen. Dadurch ist (ohne Qualitätsverlust) eine wirtschaftlich vorteilhafte Herstellung der Werkstücke
erzielbar. Es ist sogar eine Qualitätsverbesserung möglich. <IMAGE>
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